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»Bojevniki«
za zelenimi mizami

Isti dan, ko se je iztekalo občinsko
prvenstvo v odbojki, se je v prostorih
TVD Partizan Vič pričel jesensko-zim-
ski del občinskega prvenstva v namiz-
nem tenisu. Zvezi telesno kulturnih or-
ganizacij (ZTKO) je uspelo zvabiti za
devet zelenih »bojevniških« miz tri-
najst moških in osem ženskih namizno-
teniških posadk. Moške ekipe: I. ŠD
PODPEC PRESERJE, II. SD POD-
PEČ PRESERJE, I - OO ZSMS
ŠENTJOŠT, II. OO ZSMS ŠENT-
JOŠT, ISKRA-ELEKTROZVEZE
TOZD AIN, NTK ZVEZDA, I. PAR-
TIZAN VIČ, II. PARTIZAN VIČ, III.
PARTIZAN VIČ, IV. PARTIZAN
VIČ, I. TVD PARTIZAN V. LAŠČE,
II. TVD PARTIZAN V. LAŠČE, TTL
- GRBEC JANEZ. Ženske ekipe:
OOZS MS ŠENTJOŠT, NTK ZVEZ-
DA, I. PARTIZAN VlC, II. PARTI-
ZAN VIČ, TTL-I, TTL-II, OO ZSMS
ŠENTJOŠT II, ZS ROŽNA DOLINA

Bruno Kosi vodja turnirja je v primerjavi
pomladanskega in jesenskega dela prven-
stva najprej radostno ugotovil, da je tokrat
enkrat več ženskih ekip ter da so se moške
skupine okrepile z nekaterimi igralci. Zato
pričakuje do konca prvenstva ostre boje. Po
začetnem navdušenju pa je dodal mrko ugo-
tovitev, da so se tekmovanju izneverili de-
Iavci Untensilie, Mercatorja, Iskre pa tudi
vzgojiteljice in učiteljice. O možnostih razši-
ritve namiznega tenisa v naši občini je lahko
dejal le to, da bi veljalo izkoristiti prav vsak
prostor, kjer bi lahko stala miza, za namizni
tenis.

Prvi dan turnirja (22. 11.) je zabeležil z
12-minutno reportažno anketo tudi Radio
Glas Ljubljane (UKW 89,3 megaherca).
Ker tam ni bilo mogoče posredovati vseh
zanimivih ugotovitev sogovornikov, smo se
odločili, da te posredujemo v našem glasilu.

Boris Dudek, ekipa NTK Zvezda: »S 57-
leti sem bil najstarejši udeleženec namizno-
teniškega turnirja. V ta šport sem vpet že
dobrih štirideset let. Zame je to ena najpo-
gostejših rekreativnih oblik. V zadnjem času
sem se večkrat pridružil ekipi združenja
obrtnikov, ker pa teh tokrat ni na turnirju,
sem vstopil med borce NTK Zvezda. Prvi
spopad na turnirju smo opravili s fanti iz
Podpeči-Preserij. Moram reči, da so zelo
dobri igralci. Ko bodo pridobili primerno
spretnost, bodo vsakomur kleni nasprotniki.
Ne čudite se zaradi mojih let, saj sem že
toliko let zvest namiznemu tenisu, da ga
bom tudi v prihodnje igral, dokler mi bo
dopuščalo zdravje.«

Roman Peršin, ekipa ŠD Podpeč-Preser-
je: »Osem let že igram namizni tenis. Tre-
nutno sem med okrog dvajsetimi fanti, ki jih
dvakrat tedensko vpeljuje in pili v namizno-
teniških veščinah, v krajevnem sindikalnem
domu Tonček Svete. Strinjam se z oceno
tovariša Borivoja o naši igri. Radi bi še več
trenirali, da bi postali tisto, kar nam napove-
duje naš zreli vzornik. Zato bi bilo prav, da
bi tovarišu Tončku priskočil na pomoč še en
trener.«

Metka Malovrh, ekipa OO ZSMS Šent-
jošt: »Potem ko so bili mladinci naše vasi že
nekaj časa zbrani v namiznoteniških posad-

kah, smo se tudi mladinke odločile, da se
pričnemo zbirati ob zelenih, z mrežico loče-
nih mizah. Igramo le za rekreacijo, brez
mentorja. Vabilo za vključitev v občinsko
namiznoteniško prvenstvo pa nas je še bo!j
spodbudilo pri igri in »treningih«. Mladinke
se prvič vključujemo v turnir in seveda upa-
mo na vse najboljše.«

Hinko Košir, ekipa OO ZSMS Šentjošt:
»Namizni tenis je v vasi že tradicionalen.
Sosed Janko je bil pred leti celo mestni
prvak v namiznem tenisu. Ta nas je navdušil
za to živahno, gibeno, sprostilno igro. Kljub
drobnim prostorskim in denarnim zagatam,
pa bomo skušali pritegniti v našo sredino še
mlajše igralce. Saj bi lahko le na njih gradili
naše uspehe v močno zaželjenih najrazlič-
nejših namiznoteniških tekmovanjih v obči-
ni, mestu in drugod.

Alenka Hočevar, ekipa TT Ljubljana:
»Žal v Tobačni tovarni ni zadostnega nav-
dušenja za namizni tenis, kljub temu, da je
ta šport še posebej primeren za ženske. Leto
dni sem v TT in sem se takoj priključila še
nekaterim igralkam v tej zanimivi igri. Re-
dno vabimo še druge delavke in delavce v
naše vrste, vendar počasi prodiramo med
delavce s spoznanjem, da je rekreacija nuj-
ni, sestavni del.človekovega delovanja. Ak-
tivno se družim z igralkami namiznega teni-
sa že dobrih petnajst let. Nikoli nisem igrala
poklicno, ampak le za zabavo. Moram pa
poudariti, da je to vabljiva, odlična zabava.«
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